



# ການປະກອບສ່ວນຂອງຢຸນນານ ໃນຮູບເງົາເລື່ອງ "ນາຈາ 2"

ຫຼັງຈາກໄດ້ຮັບອັນດັບໜຶ່ງຂອງຮູບເງົາກາຕູນ ໃນການຈຳໜ່າຍ ປີເຂົ້າຊົມຮູບເງົາໃນທົ່ວໂລກ (ລວມທັງການຂາຍບໍລິສັດໜ້າ), ມາຮອດເວລາ 7 ໂມງ 26 ນາທີ ຂອງວັນທີ 20 ກຸມພານີ້, ຈຳນວນການຈຳໜ່າຍປີເຂົ້າຊົມຮູບເງົາເລື່ອງ "ນາຈາ 2" ໄດ້ບັນລຸເຖິງ 12,5 ຕື້ຢວນ, ເຮັດໃຫ້ກາຍເປັນຮູບເງົາອາຊີເລື່ອງທີ່ອິດທິພົນໃນ 8 ອັນດັບ ທຳອິດຂອງການຈຳໜ່າຍປີ ເຂົ້າຊົມຮູບເງົາໃນທົ່ວໂລກ.

ຄຽງຄູ່ກັບຮູບເງົາເລື່ອງນີ້ ໄດ້ມີຊື່ສຽງຂຶ້ນ, ຜູ້ນຳຮູບເງົາທ້ອງຖິ່ນຕ່າງໆ ກໍໄດ້ຊັກຊວນພູ້ນຜູ້ເຮັດ ຕົນໄປຊົມຮູບເງົາ ຫຼື ພ້ອມກັນໄປຊົມຮູບເງົາເປັນຄັ້ງທີ 2 ພ້ອມທັງຄົ້ນຫາສາຍພົວພັນລະຫວ່າງຮູບເງົາກັບເຂດ ແຂວງຂອງຕົນ. ໃນນັ້ນ, ເລື່ອງລາວຂອງທານ ຈິນທາວ (Jin Tao) ຊ່າງເຕັກນິກຮູບເງົາ ແລະ ທານ ຕວນເຫຼີຍ (Duan Lei) ນັກສິລະປິນແຂວງຢຸນນານ ໄດ້ດຶງດູດຄວາມສົນໃຈຈາກຄົນທັງຫຼາຍ.

## ຊ່າງເຕັກນິກໄດ້ພິຈາລະນາຕໍ່ລາຍລະອຽດຕ່າງໆ



ຮູບເງົາເລື່ອງ "ນາຈາ 2" ໄດ້ຮັບຄວາມຍ້ອງຍໍຊົມເຊີຍ ເປັນຢ່າງຍິ່ງ ຈາກຜູ້ຊົມ ແລະ ນັກວິຊາການທັງຫຼາຍ ຍ້ອນ ການນຳເຕັກນິກກາຕູນທີ່ໂດດ ເດັ່ນ ແລະ ມີຄຸນນະພາບຮູບ ເງົາທີ່ດີ. ຮູບເງົາເລື່ອງ "ນາຈາ 2" ໄດ້ແຕ່ມພາບພິເສດທັງໝົດ 1.900 ກວ່າພາບ ແລະ ມີປັດ ໄຈພິເສດ 10.000 ກວ່າອັນ, ທີມງານຢຸນນານ ກໍມີສ່ວນຮ່ວມ ນັ້ນ ກໍຄືບໍລິສັດວັດທະນະທຳ ຊຽນລີທີ່ ຄຸນໝັ້ງ ຈຳກັດ (ເອີ້ນ ຫຍໍ້ເປັນບໍລິສັດຊຽນລີທີ່).

ບໍລິສັດຊຽນລີທີ່ ແມ່ນກໍ ຕັ້ງໂດຍ ທານຈິນທາວ ຊ່າງ ເຕັກນິກຮູບເງົາ ຄົນຄຸນໝັ້ງທີ່ ຜົດຫຼັງປີ 1990 ແລະ ເປັນບໍລິ ສັດສຸມໃສ່ການຜະລິດພາບພິ ເສດສະເພາະແຫ່ງທຳອິດ ຂອງ ແຂວງຢຸນນານ. ຈາກພື້ນກາ ຕູນເຖິງພື້ນໂຄສະນາສິນຄ້າ, ຈາກລະຄອນເຖິງຮູບເງົາ, ບໍລິ

ສັດຊຽນລີທີ່ ໄດ້ຂະຫຍາຍທຸລະ ກິດຂອງຕົນເທື່ອລະກ້າວ, ໃນ ໄລຍະຕົ້ນ, ໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມການ ຜະລິດພາບພິເສດ ໃນລະຄອນ ດີເດັ່ນຕ່າງໆ ເຊັ່ນ: "ໂລກທີ່ ຈິບງາມ", ປີ 2024 ໄດ້ເຂົ້າ ຮ່ວມການຜະລິດພາບພິເສດ 800 ກວ່າພາບ ໃນລະຄອນ ເລື່ອງ "ປາຍຍິ້ວຟານຊິງ".

ໃນຮູບເງົາເລື່ອງ "ນາຈາ 2", ບໍລິສັດຊຽນລີທີ່ ໄດ້ຮັບຜິດ ຊອບພາບລອກແບບຂົນ ແລະ ຜ່າພອນ 20 ກວ່າພາບ ເພື່ອ ພະຍາຍາມສະແດງໃຫ້ເຫັນ ເຖິງລາຍລະອຽດຂອງຮອຍຢູ່ ຕາມແຂນເສື້ອຂອງພະເອກໃນ ເວລາແຂນເສື້ອປົວຂຶ້ນແບບທຳ ມະຊາດ. ທານ ຈຽວຈີ ຜູ້ກຳ ກັບຮູບເງົາ ມີຄວາມພິຈິພິຖັດ ທີ່ສຸດຕໍ່ລາຍລະອຽດຂອງພາບ, ຂົນປົວໄປທາງໃດ ແລະ ຮອຍ ຢູ່ຕ້ອງເປັນໄປແບບທຳມະຊາດ ທີ່ສຸດ. ຕົວຢ່າງ: ການແຕ່ມ

ໜວກຂອງເທວະດາອູລຽງຊຽນ ວິງ ທີ່ເປັນພະເອກຝາຍຄານ ໃນຮູບເງົາ, ທີມງານ ກໍໄດ້ຮັບ ຄວາມເຫັນຮ້ອຍກວ່າສະບັບ ຈາກຜູ້ກຳກັບຮູບເງົາ, ພາບທີ່ ສາມາດເຮັດສຳເລັດພາຍໃນມື້ ດຽວໃນອະດີດ, ໃນຮູບເງົາ ເລື່ອງ "ນາຈາ 2" ຕ້ອງໃຊ້ເວ ລາເຖິງ 3 ເດືອນ.

ຈາກການແຕ່ມຮູບຂົນ ແລະ ຜ່າພອນ ພຽງຢ່າງດຽວ ໃນປີ 2022 ເຖິງຄວາມສາ ມາດເຮັດພາບພິເສດຫຼາຍມິຕິ ໃນປີ 2024, ບໍລິສັດຊຽນລີທີ່ ໄດ້ເຕີບໃຫຍ່ຂະຫຍາຍຕົວຢ່າງ ວ່ອງໄວ ໃນການຮ່ວມມືກັບຮູບ ເງົາເລື່ອງ "ນາຈາ 2". ທາງບໍ ລິສັດ ແລະ ທີມງານ ໄດ້ສະ ສົມປະສົບການທີ່ອຸດົມສົມບູນ ໃນການຝຶກຝົນພູ້ນຜູ້ເຮັດ ຈາກຜູ້ທີ່ບໍ່ມີປະສົບການ ໄດ້ ກາຍມາເປັນທີມງານທີ່ມີສີມື ໂດດເດັ່ນ. ປັດຈຸບັນ, ບໍລິສັດ

ຊຽນລີທີ່ ສາມາດຮັບຜະລິດ ໂຄງການລະຄອນໂທລະພາບ ທີ່ມີພາບພິເສດ 800 ກວ່າ ເລື່ອງແລ້ວ.

ທານ ຈິນທາວ ກ່າວວ່າ: ພາບພິເສດ ບໍ່ມີຄວາມແຕກ ຕ່າງກັນທີ່ເປັນພາບໃຫຍ່ ຫຼື ພາບນ້ອຍ, ມີແຕ່ຕ້ອງຮັກສາ ອຸດົມການແຕ່ທົ່ວທີ່ ທີ່ມີຄວາມ ພິຈິພິຖັດ ຕໍ່ລາຍລະອຽດເທົ່າ ນັ້ນ. ບໍລິສັດຊຽນລີທີ່ ຈະສືບ ຕໍ່ຮັກສາອຸດົມການແຕ່ທົ່ວທີ່ຂອງ ຕົນ, ເນັ້ນໃສ່ການຜະລິດພາບ ພິເສດ ແລະ ພະຍາຍາມ ສ້າງ ໃຫ້ກາຍເປັນທີມງານຜະລິດ ພາບພິເສດລະດັບສູດຍອດໃນ ຂອບເຂດທົ່ວປະເທດຈີນ.

## ນັກສິລະປິນໄດ້ເພີ່ມສີສັນຮູບແຕ່ມນ້ຳໝືກເຂົ້າໃນຮູບເງົາ



ໃນການຖ່າຍທຳຮູບເງົາ ເລື່ອງ "ນາຈາ 2", ທານ ຕວນ ເຫຼີຍ ນັກສິລະປິນຜ່າປາຍຂອງ ແຂວງຢຸນນານ ຈິນ ໄດ້ເພີ່ມສີ ສັນຮູບແຕ່ມນ້ຳໝືກດິຈິຕອນ ທີ່ມີເອກະລັກພິເສດອັນດີເດັ່ນ ໃນວັດທະນະທຳມູນເຊື້ອຂອງ ຈີນ ເຂົ້າໃນຮູບເງົາ.

ທານ ຕວນເຫຼີຍ ເປັນໜຶ່ງ ໃນຜູ້ແຕ່ມຮູບກາຕູນ ໃນຕອນ ເປີດຮູບເງົາເລື່ອງ "ນາຈາ 2", ທານ ໄດ້ເອົາຮູບແຕ່ມນ້ຳໝືກ ທີ່ເປັນຮູບແຕ່ມມູນເຊື້ອຂອງຈີນ ປະສົມປະສານກັບເຕັກນິກດິ ຈິຕອນ ທີ່ທັນສະໄໝ ເຊິ່ງໄດ້ ແຕ່ມເປັນຮູບອ່າມະຕະໃນຕອນ ເປີດຮູບເງົາ ທີ່ນາຈານັ່ງຢູ່ໃນ ດອກບົວແດງປານກອງໄຟເຊິ່ງ ບໍ່ພຽງແຕ່ໄດ້ສ້າງບັນຍາກາດ

ອັນໃຫຍ່ໂຕມະໂຫລານໃຫ້ແກ່ ຮູບເງົາເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ຫາກຍັງ ເຮັດໃຫ້ຜູ້ຊົມຮູ້ສຶກສະເທືອນໃຈ ທີ່ສຸດ ໃນເວລາໄດ້ຊົມຮູບດອກ ບົວແດງດັ່ງກ່າວ.

ນອກຈາກໄດ້ແຕ່ມພາບ ໃນຕອນເປີດຮູບເງົາແລ້ວ, ທານ ຕວນເຫຼີຍ ຍັງໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມການ ແຕ່ມຮູບກະສັດມັງກອນ 4 ອີງ ແລະ ໂປສເຕີໂຄສະນາອື່ນໆ ຂອງຮູບເງົາ. ທານຕວນເຫຼີຍ ກ່າວວ່າ: ໃນເວລາແຕ່ມໂປສ ເຕີດັ່ງກ່າວ, ໄດ້ຖອດຖອນເອົາ ຮູບມັງກອນຢູ່ຕາມຝາມັງກອນ 9 ໂຕໃນພະລາຊະວັງເກົ່າຂອງ ນະຄອນຫຼວງປັກກິ່ງ, ພ້ອມທັງ ແຕ່ມຮູບມັງກອນ ແລະ ຄົນຢູ່ ຕາມເສັ້ນຜ່າກາງ ເພື່ອສະແດງ ໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມສະຫງ່າຜ່າ

ເຜີຍ ແລະ ຄວາມມີສະເໜ່ຂອງ ກະສັດມັງກອນ 4 ອີງ ໃນຮູບ ເງົາ.

ໃນຂະບວນການແຕ່ມ ພາບ ໃນຮູບເງົາເລື່ອງ "ນາ ຈາ 2", ທານ ຕວນເຫຼີຍ ໄດ້ ດັດແກ້ ແລະ ສັບຊ້ອນພາບ ຂອງຕົນ ຈົນນັບບໍ່ຖ້ວນ. ທານ ຕວນເຫຼີຍ ອຸທານວ່າ: ຮູບດອກ ບົວແດງຢູ່ໃນຮູບເງົາພຽງ 2 ວິ ນາທີເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ຂາພະເຈົ້າ ໄດ້ດັດແກ້ເຖິງ 50 ກວ່າສະ ບັບ ຈົນເຖິງຂັ້ນເສຍຄວາມໝັ້ນ ໃຈຕໍ່ຕົນເອງ. ໃນທີ່ສຸດ ຜ່ານ ການດັດແກ້ເທື່ອແລ້ວເທື່ອອີກ ໂດຍການຮ່ວມກັບນັກສິລະປິນ ອື່ນໆ, ທານ ໄດ້ສຳເລັດຮູບທີ່ ນາຈາ ນັ່ງຕາມດອກບົວສີແດງ

ເຊິ່ງເຮັດໃຫ້ຜູ້ຊົມມີຄວາມຮູ້ສຶກ ແບບໃໝ່ທີ່ສຸດຊື່ນ.

ທານ ຕວນເຫຼີຍ ກ່າວວ່າ: ປັດຈຸບັນ, ເປົ້າໝາຍຂອງຂ້າ ພະເຈົ້າ ແມ່ນຕ້ອງການຈະສ້າງ IP ຂອງຊາວຢຸນນານເອງດ້ວຍ ເຕັກນິກຮູບແຕ່ມນ້ຳໝືກດິຈິ ຕອນ ແລະ ຈະພະຍາຍາມ ເພື່ອເລື່ອງນີ້ ໃນຕະຫຼອດຊີວິດ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ.

(ສະໜອງຂໍ້ມູນໂດຍ: ສູນ ການສື່ສານສາກົນພາກພື້ນອາ ຊີໄຕ-ອາຊີຕາເວັນອອກສຽງໃຕ້ ແຂວງຢຸນນານ)

**ເນື້ອໃນເພີ່ມເຕີມ**  
ຮູບເງົາເລື່ອງ "ນາຈາ 2" ເປັນຮູບເງົາກາຕູນທີ່ ຖ່າຍທຳຕາມເນື້ອໃນຂອງເທບນິຍາຍອ່າມະຕະເລື່ອງ "ເພິງເສີນແຢນຍີ" ຂອງຈີນ ໂດຍໄດ້ເລົ່າເລື່ອງກ່ຽວ ກັບ ນາຈາ ເຊິ່ງເປັນເດັກນ້ອຍຂີ້ດີ, ບໍ່ໄດ້ຮັບການ ຍອມຮັບຈາກຄົນອື່ນ ແຕ່ເມື່ອເຕີບໃຫຍ່ຂຶ້ນມາແລ້ວ ໄດ້ ກາຍເປັນວິລະຊົນທີ່ກອບກູໂລກ.



ynzhanba@163.com  
laos.yunnangateway.com